
PROTOKÓŁ Nr LVI/18
z obrad LVI sesji

Rady Miejskiej w Pyrzycach
z dnia 15 LISTOPADA 2018 r.

godzina rozpoczęcia – 13:05
godzina zakończenia – 13:58

Do punktu 1 porządku
Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt –  Otworzył obrady LVI sesji  Rady Miejskiej
w Pyrzycach zwołanej na dzień 15 listopada 2018 r. na godz. 13:00.

Witam  wszystkich  bardzo  serdecznie,  witam  Państwa  Radnych,  Panią
Burmistrz, wszystkich  zgromadzonych gości i telewidzów przed swoimi ekranami.

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na stan 15-stu radnych, obecnych
jest  12,  nieobecni:  Radny  Wojciech  Łubiarz,  Radny  Łukasz  Michalski, Radny
Mirosław Wyrodek, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu;
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu;
 Lista  obecności  dyrektorów  szkół  i  przedszkoli  stanowi  zał.  Nr  3  do

protokołu;
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu;
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu.

Do punktu 2 porządku
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Nie wniesiono zmian do porządku obrad. 

Do punktu 3 porządku
Przyjęcie protokołu z obrad LV Sesji Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że protokół był wyłożony do
wglądu w Biurze Rady.

Nie wniesiono uwag do ww. protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  –  Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
z obrad LV Sesji Rady Miejskiej.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 12; za – 12; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Protokół został przyjęty.

Do punktu 4 porządku
Informacje z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc.

Kalendarz spotkań Burmistrz Pyrzyc od dnia 26 października 2018 r. do 14 listopada
2018 r. stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  

Nie  zgłoszono  zapytań  do  przedstawionej  informacji  z  bieżącej  działalności
Burmistrza Pyrzyc.

Do punktu 5 porządku
Interpelacje, zapytania Radnych na piśmie. 

Nie zgłoszono zapytań i interpelacji. 

Do punktu 6 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego

programu  osłonowego  w zakresie  dożywiania  „Posiłek  w  szkole
i w domu” na lata 2019-2023 (Druk Nr 555/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Burmistrz  Pyrzyc  -  Marzena  Podzińska  –  Pierwsza  uchwała,  jak  również  dwie
następne, powiem od razu o wszystkich trzech uchwałach, bo one dotyczą jednego
programu,  jest  to  „Posiłek  w szkole  i  w domu”,  nowy program,  który  zastępuje
poprzedni   program „Pomoc Państwa  w zakresie  dożywiania”.  Tamten program
obejmował lata 2014-2020, natomiast ten program jest programem na lata 2019-2023.
Uchwały  dotyczą  wprowadzenia  ponownie  jakby  już  programu,  który  jest
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wprowadzony na inne lata, ale na tych samych warunkach, tylko z jednym punktem
zmiany,  jest to również doposażenie w szkołach stołówek, czyli to jest trzeci moduł,
który jest dodatkowym modułem, ale jeżeli chodzi o ten program i o wsparcie, ono
pozostaje takie same, tylko zmienione są lata, kryteria również, to już będzie kolejna
uchwała i te odstępstwa również dotyczące żądania zwrotu, czyli uchwała nr 3. 

Wyszła radna Magdalena Wodzińska godz. 13:09
Stan radnych na sali: 11 

Opinie stałych komisji Rady:

1) K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 10 do protokołu.

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt - Otworzył dyskusję.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  w zakresie
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (Druk Nr 555/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11;  za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr LVI/481/18 stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.

Do punktu 7 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium

dochodowego  uprawniającego  do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy
w zakresie  dożywiania  w formie  świadczenia pieniężnego w postaci
zasiłku  celowego  na  zakup posiłku  lub  żywności  oraz  świadczenia
rzeczowego w postaci  produktów żywnościowych dla osób i  rodzin
wymienionych  w  Uchwale  Rady  Ministrów  z dnia  15  października
2018 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego programu „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (Druk Nr 556/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
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Burmistrz  Pyrzyc  -  Marzena  Podzińska  –  omówiła  projekt  uchwały  w  punkcie
6 porządku.

Opinie stałych komisji Rady:
1) K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 13 do protokołu,
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 14 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył dyskusję. 

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie  pomocy  w zakresie  dożywiania  w formie  świadczenia  pieniężnego
w postaci  zasiłku  celowego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  oraz  świadczenia
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych
w  Uchwale  Rady  Ministrów  z dnia  15  października  2018  roku  w  sprawie
ustanowienia wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023
(Druk Nr 556/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11;  za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr LVI/482/18 stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.

Do punktu 8 porządku
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków

w zakresie  dożywiania  w  formie  posiłku,  zasiłku  celowego  albo
świadczenia  rzeczowego  w postaci  produktów  żywnościowych  dla
osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin
w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023
(Druk Nr 557/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.
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Burmistrz  Pyrzyc  -  Marzena  Podzińska  –  omówiła  projekt  uchwały  w  punkcie
6 porządku.

Opinie stałych  komisji Rady:

1) K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 17 do protokołu,
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 18 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  w  zakresie  dożywiania  w  formie
posiłku,  zasiłku  celowego  albo  świadczenia  rzeczowego  w postaci  produktów
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego
gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (Druk
Nr 557/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11;  za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr LVI/483/18 stanowi załącznik Nr 19 do protokołu.

Wróciła radna Magdalena Wodzińska godz. 13:15
Stan radnych na sali: 12

Do punktu 9 porządku
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy

Pyrzyce na rok 2018 (Druk Nr 559/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu.

Skarbnik Gminy -   Danuta Bartków – Projekt  uchwały bardzo  szczegółowo był
omawiany na komisjach, ale może powtórzymy to czym powinniśmy się szczycić, że
wprowadzamy  do  budżetu  zadanie  bieżące  z  dofinansowaniem  w  80%  z  Unii
Europejskiej,  w 15 % z budżetu państwa,  bez zaangażowania środków własnych.
Zadanie  w tym roku wprowadzone jest  w 80  % pełnego  dofinansowania,  jest  to

5



kwota  119 472,00  zł,  po  dochodach  i  po  wydatkach.  Reszta  zmian  dochodów
i wydatków, to takie jak odbywają się w ciągu roku.  

Opinie stałych  komisji Rady:

1)  K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 21 do protokołu,
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 22 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył dyskusję. 

Nie wniesiono  głosów w dyskusji.  

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na rok 2018 (Druk Nr 559/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 12;  za - 12, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr LVI/484/18 stanowi załącznik Nr 23 do protokołu.

Wyszła radna Roksana Herman godz. 13:17
Stan radnych na sali: 11

Do punktu 10 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Pyrzyce (Druk Nr 560/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.

Skarbnik Gminy -  Danuta Bartków –  W zasadzie już powiedziałam, że zadanie
dwuletnie i z tego względu wprowadzamy do Wieloletniej Prognozy 20 % kolejnego
udziału z tego zadania, o którym mówiła wcześniej. 

Opinie stałych  komisji Rady:

1)  K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 25 do protokołu,
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 26 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył dyskusję. 
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Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  uchwalenia  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Pyrzyce
(Druk Nr 560/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr LVI/485/18 stanowi załącznik Nr 27 do protokołu.

Wróciła radna Roksana Herman godz. 13:19
Stan radnych na sali: 12

Do punktu 11 porządku
Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów

wymiaru podatku rolnego na rok 2019 (Druk Nr 558/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Wnoszę o obniżenie ceny podatku rolnego
na rok 2019, z kwoty 54,36 zł do kwoty 52,49 zł. Kwota 54,36 zł jest nową kwotą
ustaloną  przez  prezesa  GUS-u,  natomiast  moja  propozycja  dotyczy  obniżenia  do
kwoty podatku z roku obecnego, w związku z sytuacją jaka była w rolnictwie, czyli
z klęską  suszy  i  stratami,  które  zostały  poniesione.  Również  otrzymaliśmy
pozytywną opinię odnośnie tego obniżenia z Zachodniopomorskich Izb Rolniczych.

Opinie stałych  komisji Rady:

1)  K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 29 do protokołu,
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 30 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył dyskusję. 
 
Radny  Mariusz  Majak  – Może  tak  dwa  słowa  jako  Przewodniczący  Komisji
Budżetu,  ponieważ wydawać by się  mogło,  że  decyzja  jest  prosta,  łatwa i  lekka,
natomiast  zawsze jako radni bierzemy dwa aspekty pod uwagę „winien” i  „ma”
więc ta decyzja powoduje, że obniżka ceny skupu żyta, która jest uprawnieniem rady
powoduje, że jednak trochę wpływów do budżetu będziemy mieć mniej, bo 150 000

7



zł (z tego co Pani Skarbnik przekazała) w przyszłym roku i 150 000 zł w związku
z obniżeniem samej kwoty, i 150 000 zł w związku ze skutkiem jakie to powoduje,
czyli  obniżeniem  subwencji  w  następnym  czasie,  więc  nie  jest  to  łatwa  decyzja,
aczkolwiek tak jak Pani Burmistrz zauważyła, że  rok nie był łatwy, podobnie jak i
 poprzedni, bo w poprzednim roku mieliśmy deszcze nawalne, a w tym roku klęskę
suszy. Z tego względu zasadnym jest obniżenie ceny skupu żyta i obniżenie tym
samym  podatku,  żeby  w  jakiś  sposób  pomóc  rolnikom,  którzy  gospodarują  na
terenie naszej gminy. 

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok
2019 (Druk Nr 558/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 12; za - 12, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr LVI/486/18 stanowi załącznik Nr 31 do protokołu.

Do punktu 12 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu  dostarczania  wody

i odprowadzania ścieków (Druk Nr 554/18).

Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 32 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Wprowadzamy Regulamin dostarczania
wody i odprowadzania ścieków, który jest nowy i związany jest z tym, że poprzedni
regulamin  wprowadzony  w maju  musiał  zostać  zaopiniowany  przez  Państwowe
Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie,  po  zaopiniowaniu  w postanowieniu  Wody
Polskie  wskazały  kilka  uwag  do  zmiany.  W  związku  z tym  na  podstawie  tego
postanowienia  został  zmieniony  Regulamin  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków,  to  zostało  też  omówione  i  jest  przedstawione  w dokumencie
z Państwowego  Gospodarstwa  Wody  Polskie  i  w  związku  z  tym  przedkładamy
nowy  Regulamin  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  właśnie  z  tymi
uwagami już po zaopiniowaniu.  
 
Opinie stałych komisji Rady:
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1) K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 33 do protokołu,
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 34 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył dyskusję. 

Nie wniesiono  głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  regulaminu  dostarczania  wody  i odprowadzania  ścieków  (Druk
Nr 554/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 12; za - 12, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr LVI/487/18 stanowi załącznik Nr 35 do protokołu.

Do punktu 13 porządku
Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy dzierżawy w trybie

bezprzetargowym na okres 10 lat, części działki nr 65/14 o pow. 2,00 ha,
położonej w obrębie 0006 Żabów gmina Pyrzyce z przeznaczeniem na
strzelnicę  sportową,  na  rzecz  Marka  Gawrońskiego,  prowadzącego
działalność  gospodarczą  pod nazwą Strzelnica  Military  Area  Marek
Gawroński (Druk Nr 561/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 36 do protokołu. 

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska  – Obecny  dzierżawca,  czyli  tak  jak  jest
przedstawiony  Pan  Marek  Gawroński,  który  prowadzi  działalność  gospodarczą,
realizując  na  tym terenie  strzelnicę  sportową i  mija  okres  3  lat,  na  które  została
zawarta umowa dzierżawy, w związku z tym, że ta działalność rozwija się bardzo
prężnie,  korzystają  z  tej  działalności  nasze  stowarzyszenia,  dzieci,  młodzież,  jak
również  jest  możliwość  pozyskania  środków  zewnętrznych  i rozwinięcia  tej
działalności.  Pan  Marek  Gawroński  wystąpił  z  wnioskiem  o dzierżawę  na  okres
10 lat,  aby  móc  rozbudować  tą  strzelnicę,  pozyskać  środki  zewnętrzne  i  tak
naprawdę zainwestować w teren, który należy do Gminy Pyrzyce, ale okres 10 lat
pozwoli mu na to,  żeby móc w jakiś sposób zainwestowane środki odzyskać lub
pozyskać,  bo  mamy  tam  działalność  komercyjną,  jak  również  działalność
niekomercyjną, czyli non-profit. Mówimy o działalności tej, o której powiedziałam,
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czyli  stowarzyszenia,  szkoły i  stąd jest  wniosek i  prośba o to,  żeby ta dzierżawa,
teraz  po okresie  3  lat  była  dzierżawą na okres  10  lat,  dalej  z przeznaczeniem na
strzelnicę sportową, rozwinięciem tej działalności i zagospodarowaniem tego terenu,
który jest i terenu przyległego, czyli o powierzchni  2,00 ha. 

Opinie stałych komisji Rady:

1) K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 37 do protokołu,
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik

Nr 38 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył dyskusję. 

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zawarcia umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat,
części  działki  nr  65/14  o  pow.  2,00  ha,  położonej  w  obrębie  0006  Żabów gmina
Pyrzyce z przeznaczeniem na strzelnicę sportową, na rzecz Marka Gawrońskiego,
prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą Strzelnica Military Area Marek
Gawroński (Druk Nr 561/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 12; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 1;

Uchwała Nr LVI/488/18 stanowi załącznik Nr 39 do protokołu.

Do punktu 14 porządku
Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2017 rok

oraz na koniec VII kadencji Rady.

- Informacja Przewodniczącego Rady o analizie oświadczeń majątkowych złożonych
przez radnych - stanowi załącznik Nr 40 do protokołu; 
- Informacja  Burmistrza  Pyrzyc  o  analizie  oświadczeń  majątkowych
(WO.Oś.M.2124.1.2018) - stanowi załącznik Nr 41 do protokołu; 
-  Informacja  od  Wojewody  Zachodniopomorskiego  o  analizie  oświadczeń
majątkowych Burmistrza  Pyrzyc  i  Przewodniczącego  Rady (P-2.414.75.2018.AZ)  –
stanowi załącznik Nr 42 do protokołu ; 
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- Informacja od Naczelnika Urzędu Skarbowego  w Pyrzycach o analizie oświadczeń
majątkowych (3213-SKA.4006.9.2018, 3213-SKA.4006.10.2018) – stanowi załącznik Nr
43 do protokołu;
-  Informacja  od  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Stargardzie  o  analizie
oświadczenia majątkowego (3314-SKA-2..4006.1.19.2018) – stanowi załącznik Nr 44
do protokołu;
-  Informacja  od  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Myśliborzu  o  analizie
oświadczenia majątkowego (3212-SKA-2.4006.97.2018.1) –  stanowi załącznik Nr 45
do protokołu.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  – Poinformował,  że  wszystkie  informacje
znajdują się do wglądu w Biurze Rady.

Do punktu 15 porządku
Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania.

Nie  udzielano  odpowiedzi,  ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  interpelacji,  ani
zapytań. 

Do punktu 16 porządku
Wolne wnioski.

Nie wniesiono wolnych wniosków.

Pismach, które wpłynęły do Rady:

-  zawiadomienie  o  wszczęciu  postępowania  nadzorczego  z  dnia  25.10.2018  r.
(P-1.4131.308.2018.KN) w sprawie stwierdzenia nieważności części uchwały Nr LIV/
466/18  Rady  Miejskiej  w  Pyrzycach  z  dnia  17.09.2018  r.  w  sprawie  uchwalenia
miejscowego  planu zagospodarowania  przestrzennego  dla  działek  położonych  w
rejonie ul. Stargardzkiej w Pyrzycach – stanowi załącznik Nr 46 do protokołu. 

-  rozstrzygnięcie  nadzorcze z dnia 30.10.2018 r.  (P-1.4131.319.2018.KN) w sprawie
stwierdzenia  nieważności  §  6  ust.1  pkt  6  uchwały  Nr LIV/466/18  Rady  Miejskiej
w Pyrzycach  z  dnia  17.09.2018  r.  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  działek  położonych  w  rejonie
ul. Stargardzkiej w Pyrzycach – stanowi załącznik Nr 47 do protokołu. 
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Do punktu 17 porządku
Sprawozdanie  Przewodniczącego  Rady  za  okres  VII  kadencji

Rady Miejskiej w Pyrzycach w latach 2014-2018.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt -   przedstawił  Sprawozdanie z VII  kadencji
Rady Miejskiej w Pyrzycach, które stanowi załącznik Nr 48 do protokołu. 

Do punktu 18 porządku
Wystąpienia okolicznościowe z okazji zakończenia VII kadencji 

Rady.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  -   Ostatnia  Sesja  Rady  Miejskiej  to  czas
podsumowań i podziękowań. Te pierwsze przedstawiłem Państwu w sprawozdaniu
z VII kadencji  Rady  Miejskiej  w  Pyrzycach,  w  którym  to  w  sposób  zwięzły
podsumowana  została  nasza  dobiegająca  dzisiaj  kadencja.  Jeżeli  chodzi
o podziękowania,  jako  pierwszy  chciałem  podziękować  Państwu  Radnym,  za
powołanie mnie na tą zaszczytną funkcję Przewodniczącego, i którą dzięki Państwa
przychylności  mogłem  pełnić  przez  całą  kadencję.  Wydaje  mi  się,  że  nasza
współpraca przebiegała w sposób poprawny i pozwoliła na sprawne funkcjonowanie
rady  w  trakcie  tej  kadencji.  Specjalne  podziękowania  należą  się  moim  kolegom
i koleżanką z  Klubu Radnych „Pracujmy  Razem”,  za  wsparcie  i  za  pomoc,  za  to
Wam bardzo serdecznie dziękuję. Ogromne podziękowania kieruję również do Pani
Burmistrz,  dzięki  wzajemnej  współpracy  i  wsparciu,  praca  na  stanowisku
Przewodniczącego była nie tylko zaszczytem, ale również przyjemnością.  Na ręce
Pani  Burmistrz  składam  również  podziękowania  dla  pracowników  Urzędu
Miejskiego,  z  którymi  miałem  przyjemność  pracować,  ich  przychylność  i  chęć
pomocy,  merytoryczne  przygotowanie  pozwalały  na  skuteczną  pracę
i rozwiązywanie problemów, z  którymi zwracali  się  do mnie mieszkańcy Pyrzyc.
Dziękuję Panu Zastępcy Robertowi Betynie,  Pani Skarbnik Danucie Bartków, Pani
Sekretarz Dorocie Grzybowskiej, dziękuję również Panu, nieobecnemu dzisiaj radcy
prawnemu Karolowi Kłosowskiemu. Dziękuję również obecnej dzisiaj Pani adwokat
Patrycji Siewiec, dziękuję Państwu bardzo. W tym podziękowania kieruję również
do  dyrektorów  i  pracowników  jednostek  organizacyjnych  Gminy  Pyrzyce  oraz
prezesów i pracowników spółek gminnych. Podziękowania również dla sołtysów,
mieszkańców gminy z terenów wiejskich oraz miasta Pyrzyce. Szanowni Państwo
nasze  sesje  nie  odbywałyby  się  w  tak  sprawny  sposób,  gdyby  nie  Biuro  Rady
Miejskiej,  to  zgrany  zespół  działający  sprawnie  i  skutecznie,  zawsze  chętny  do

12



pomocy  zarówno  Przewodniczącemu  jak  i  całej  Radzie.  Dziękuję  za  współpracę
poprzedniej Pani Kierownik, Pani Bogusławie Tachasiuk – Michno oraz obecnej Pani
Annie Piotrowskiej wraz ze współpracowniczkami Pani Marice Lewandowskiej oraz
Pani Magdzie Pacholczyk. Wiem, że nie zawsze bywało łatwo, ale zawsze dawaliśmy
radę. Sprawny przebieg sesji to również osoby z obsługi, przekazywanie transmisji
do mieszkańców, dlatego osobom w to zaangażowanym również bardzo serdeczne
dziękuję. Jesteśmy już po wyborach, zarówno do Rady Miejskiej jak na stanowisko
Burmistrza  Pyrzyc,  gratuluję  kolegom  z  obecnej  Rady,  którzy  będą  zasiadać
w Radzie  w  kolejnej  kadencji,  życzę  sukcesów,  skutecznego  działania  na  rzecz
Gminy  Pyrzyce.  Nowo  wybranym  radnym  życzę  satysfakcji  z  pełnionej  funkcji.
Z nieukrywaną  radością  przyjąłem  wynik  wyborów  na  stanowisko  Burmistrza
Pyrzyc, cieszę się, że mieszkańcy naszej gminy po raz kolejny obdarzyli zaufaniem
Panią  Marzenę  Podzińską.  Nie  czekając  na  inaugurację  sesji  kolejnej  kadencji,
chciałbym  pogratulować  sukcesu  wyborczego  Pani  Burmistrz,  przed  Panią  5  lat
ciężkiej i odpowiedzialnej pracy, życzę oczywiście z perspektywy Przewodniczącego
dobrej  współpracy  z  moim następcą  oraz  całą  Radą,  tak  aby  za  5  lat  w  swoim
sprawozdaniu Przewodniczący poinformował, że Rada udzieliła 5 razy absolutorium
Burmistrzowi Pyrzyc. Bardzo serdecznie gratuluję i dziękuję Państwu za uwagę. 

Radna  Małgorzata  Piotrowska  –  Przede  wszystkim  jako  Przewodnicząca  Klubu
„Pracujmy Razem” w imieniu własnym i wszystkich członków Klubu, którzy dzisiaj
w 100 % składzie są na sesji, chciałabym podziękować za te 4 lata owocnej pracy,
ważnych, wspólnych decyzji.  Dziękuję za cierpliwość w stosunku do mojej osoby,
znosiliście  to  dzielnie,  dziękuje  Pani  Burmistrz  za  zrozumienie  tych różnic,  które
zawsze są, ale dzięki temu, że konstruktywnie jesteśmy w stanie rozmawiać udało
nam się te różnice zacierać.  Dziękuję wszystkim radnym, tak jak Przewodniczący
gratuluję Jerzemu, Iwonie, Mariuszowi kolejnej kadencji, myślę, że to był dobry czas.
Dziękuje  wszystkim  obecnym  i  nieobecnym,  sołtysom,  jednostkom,  dyrektorom
i oczywiście  w  imieniu  Klubu  podzielamy  radość,  że  Pani  Burmistrz  będzie
kontynuować swoje dzieło przez  kolejne  5 lat.  Wszystkiego dobrego dla  naszych
radnych na życie zawodowe i życie prywatne, na kolejne lata. 

Radny Mariusz Majak – Nie sposób nie powiedzieć parę słów na koniec tej kadencji,
dziękuję  bardzo  Szanownemu  Prezydium  z  Panem  Przewodniczącym   na  czele,
z radnym  seniorem  i  z  Panią  przewodniczącą.  Dziękuję  Pani  Burmistrz,  Panu
Burmistrzowi,  Pani  Skarbnik  i  Pani  Sekretarz,  dziękuję  wszystkim  pracownikom
Urzędu  Miejskiego,  sołtysom,  dyrektorom  jednostek  organizacyjnych,  dziękuję
wszystkim  radnym,  a  szczególnie  radnym  Komisji  Budżetu,  którzy  pomagali
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w pracach,  zawsze  bardzo  merytorycznie  dyskutowali  na  komisjach  i  oczywiście
dziękuję  bardzo  koleżankom  z  Biura  Rady,  które  zawsze  bardzo  sprawnie
obsługiwały nasze komisje i nasze sesje, Pani Kierownik obecnej i Pani Kierownik
dotychczasowej. Dziękuję bardzo i zaczynamy od poniedziałku (w zasadzie już od
soboty) nową kadencję, więc nowym radnym gratuluję wyboru, tym którym się nie
powiodło żałuję,  że nie będziemy mogli współpracować, gratuluję Pani Burmistrz
wyboru i życzymy Pyrzycom wszystkiego najlepszego.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska  -   Trochę  się  smutno  zrobiło,  bo  takie
ostatnie  pożegnanie  z  większością,  ale  w  imieniu  swoim,  pracowników,  Panów
Prezesów,  sołtysów dziękuje  za  podziękowania,  za  docenienie  naszej  pracy,  i  że
mogliśmy wspólnie pracować. Dziękuję za wszystkie komisje, sesje, te zdania często
różne,  które  prowadzą  zawsze  do  tych  celów,  które  chcemy  osiągnąć,  bo  celem
naszym jest to, żeby nasza gmina się rozwijała, a to że się różniliśmy, to dobrze, bo
mam  nadzieję,  że  dzisiaj  każdy  wyciąga  wnioski,  ja  na  pewno.  Więc  bardzo
serdecznie w imieniu swoim i wszystkich, których wymieniłam, czyli pracowników
i dyrektorów  jednostek,  sołtysów  dziękuję  Państwu  za  to,  że  mogliśmy  razem
z Wami pracować przez te 4 lata, dziękuję za to, że uczestniczyliście w komisjach, bo
poza  Radą była  jeszcze  Komisja  Mieszkaniowa,  komisje  stypendialne  i  wszystkie
jeszcze dodatkowe organy, o których dzisiaj się nie mówi, ale też radni uczestniczyli,
były  podejmowane  decyzje,  więc  również  za  to  bardzo  serdecznie  dziękuję.
Gratulujemy  też  radnym,  którzy  będą  kolejną  kadencję,  a  bardzo  szkoda,  że  nie
możemy być w takim składzie jakim jesteśmy, bo już się na pewno poznaliśmy i ten
temat samorządowy jest tematem bardzo trudnym i Państwo doskonale wiecie, że
zanim wgłębimy  się  w te  tematy,  to  trochę  czasu  mija,  więc  na  prawdę  bardzo
szkoda. Bardzo dziękuję też Klubowi „Pracujmy Razem”, za to wsparcie, za to, że
zawsze przy mnie byliście niezależnie od tego jakie były decyzje podejmowane, czy
te popularne, czy te mniej popularne, trudne, ale byliście i zawsze trwaliście, za to
tez bardzo serdecznie dziękuję. Wszystkim życzę wszystkiego co najlepsze w życiu
osobistym,  obyśmy  mogli  się  jak  najczęściej  spotykać,  tych  radnych,  których  nie
będzie zapraszamy oczywiście na sesję i prosimy o wsparcie i żebyście też dzielili się
z nami swoim doświadczeniem, bo to jest ważne i żebyście też nie zapominali o tej
wspólnej  pracy, jeżeli będą takie możliwości, żeby uczestniczyć w innych komisjach,
to również zapraszamy do pracy, więc  mam nadzieję,  że tak będzie.  Jeszcze raz
bardzo serdecznie dziękuję i za te cztery absolutoria, to jest ważne, że doceniliście
Państwo pracę moją, pracowników, bo burmistrz nie pracuje sam, więc te absolutoria
nie były tylko dla mnie, ale również dla wszystkich pracowników Urzędu, jednostek
i wszystkich, którzy na rzecz gminy pracują.
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Przewodniczący  Rady –  Paweł  Chyt  -   Szanowni  Państwo przygotowaliśmy dla
Państwa  okolicznościowe pamiątki:

„Z okazji  zakończenia VII  kadencji  Rady Miejskiej  w Pyrzycach pragniemy
złożyć Panu/Pani  podziękowania i wyrazy uznania za dotychczasową pacę na rzecz
społeczności  lokalnej.  Jesteśmy  przekonani,  że  służba  pełniona  dla  dobra  naszej
Małej  Ojczyzny oraz  trud  wniesiony w jej  rozwój  będzie  dla  Pana/Pani  źródłem
satysfakcji  i  motywacji  do  realizacji  zamierzonych  planów.  Życzymy  wszelkiej
pomyślności  oraz  dalszych  sukcesów  w  życiu  osobistym,  zawodowym
i społecznym”.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Paweł  Chyt  wraz  z  Burmistrz  Pyrzyc  Marzeną
Podzińską wręczyli pamiątkowe podziękowania.

Do punktu 19 porządku
Zamknięcie obrad LVI Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt –Zamykam obrady LVI sesji Rady Miejskiej. 

Protokołowała:
Marika Lewandowska 

Przewodniczący Rady 

         Paweł Chyt
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